

Styrelsemöte F04–VT19

Ledningscentralen, tisdagen 5/3 kl 17.15

Handlingar

§ 1	O.F.M.Ö.			<i>(Beslut)</i>
§ 2	Närvaro			<i>(Beslut)</i>
§ 3	Adjungeringar			<i>(Beslut)</i>
§ 4	Val av justerare			<i>(Beslut)</i>
§ 5	Godkännande av dagordning			<i>(Beslut)</i>
§ 6	Meddelanden			<i>(Information)</i>
§ 7	Rapporter			<i>(Information)</i>
§ 8	Redaktionell ändring i stadgan			<i>(Beslut)</i>
§ 9	Entledigande av Spindelmann			<i>(Beslut)</i>
§ 10	Entledigande av FNU ledamot			<i>(Beslut)</i>
§ 11	Fyllnadsval av DJ:F			<i>(Beslut)</i>
§ 12	Regler för hur sektionstermer ska översättas till engelska			<i>(Beslut)</i>
§ 13	Regler för F-bilen			<i>(Beslut)</i>
§ 14	Arbetsgrupp om sektionmöten			<i>(Beslut)</i>
§ 15	Beslutsuppföljning av Regler för sociala medier			<i>(Beslut)</i>
§ 16	Beslutsuppföljning Regler om funktionärers access till sektionens lokaler			<i>(Beslut)</i>
§ 17	Arbetsgruppsrapporter & redovisning			<i>(Beslut)</i>
	Tillsatt	Arbetsgrupp	Sammanställande	Redovisning
	F06-HT18	Arbetsgrupp om Databas	Emil Sandelin	F05-VT19
	F06-HT18	Arbetsgrupp om sektionens lokaler	Jakob Navrozidis	F04-VT19
	F02-VT19	Arbetsgrupp för att Undersöka nytt nyckelsystem	Simon Althoff	F04-VT19
	F03-VT19	Arbetsgrupp om Caféförrådet	Kåre von Geijer	F04-VT19
§ 18	Övrigt			<i>(Beslut)</i>
§ 19	Nästa möte			<i>(Beslut)</i>
§ 20	O.F.M.A.			<i>(Beslut)</i>

Handlingar

§8 Redaktionell ändring i stadgan

Revisor Jakob Navrozidis skickade in Bilaga 1.

§9 Entledigande av Spindelman

Prylmästare Magnus Svensson skickade in följande:

Evelina Hansson vill avgå som Spindelman pga tidsbrist. Därför yrkar jag på att entlediga henne från posten som Spindelman.

§10 Entledigande av FNU ledamot

Näringslivsansvarig Nik Johansson skickade in följande:

Jag yrkar på att entlediga Elin Torstensson från sin post som Ledamot i FNU.

§11 Fyllnadsval av DJ:F

Sexmästare Theresia Jansson Palmer skickade in följande:

Vi ytlyste fyllnadsval för DJ:F och hade intervjuer förra måndagen. Jag yrkar därför på att fyllnadsvälja Gustav Laurell och Ida Levison till DJ:F för 2019.

§12 Regler för hur sektionstermer ska översättas till engelska

Näringslivsansvarig Nik Johansson skickade in följande:

Jag vill ändra i Regler för hur sektionstermer skall översättas till engelska". Näringslivsutskottet ska översättas till The Corporate Relations Committee. Vice näringslivsansvarig ska översättas till Deputy Head of Corporate Relations. Ledamot i FNU ska översättas till Member of the Corporate Relations Committee. Alumniansvarig ska översättas till Head of Alumni Relations.

§13 Regler för F-bilen

Kassör Carl Boklund skickade in följande:

Jag vill göra en ändring i Regler för F-bilen.

Jag vill ta bort stycket från §10 som lyder: "Körningar i -sektionens verksamhet debiteras berört utskott med 2 kronor per påbörjad kilometer. Ingen startavgift tillkommer"

Detta är för att det inte görs längre.

§14 Arbetsgrupp om sektionsmöten

Styrelseledamot Simon Althoff skickade in följande:

På grund av lågt deltagande på sektionsmöten så vill jag skapa en arbetsgrupp för att undersöka om det finns ett intresse bland medlemmarna på sektionen att faktiskt delta. Om intresse finns så ska vi vidare undersöka vad anledningen är till att medlemmar inte deltar och vilka åtgärder vi kan göra för att öka deltagandet. Medlemmar i arbetsgruppen kommer till en början vara jag, Simon Althoff och Oscar Montelin, med Simon som sammankallande.

§15 Beslutsuppföljning Regler för sociala medier

Styrelseledamot Elli Andersson föredrar punkten.

§16 Beslutsuppföljning Regler om funktionärers access till sektionens lokaler

Styrelseledamot Vilgot Hillbom föredrar punkten.

I sektionstyrelsens namn,

Alexandra Lengquist
Styrelseordförande